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- 2 MAR 2021Oranjestad,

Betreft; reactie op uw brief dd. 26 februari 2021

Geachte mevrouw Brito;

Ik bevestig ontvangst van uw brief van 26 februari 2021, die u mede namens de Sindicato di
maestro di Aruba heeft ondertekend.

Vooropgesteld dat een minister, ongeacht zijn portefeuille, verantwoording verschuldigd is aan
de Staten van Aruba en niet aan een vakbond. Hieruit vioeit voort dat een fusie tussen twee of

meerdere onderwijsinstellingen, onder de verantwoordelijkheid valt van de minister van onderwijs.
Op gestelde eisen en fatale termijnen zal aidus niet ingegaan worden. Ik heb reeds het plan
besproken met het personeel van Emmaschool tijdens een 4 uur durende sessie.

Ook wens ik aan te tekenen, dot er geen sprake is van een arbeidsconflict tussen de docenten
en ander personeel van de Emmaschool en Paso pa futuro enerzijds en de minister van onderwijs
anderzijds. Indien een docent desondanks meent hetwerk toch te moeten neerleggen, dan geldt
het principe "no work no pay". Uw stelling, als zou het personeel van bedoelde scholen "wordo
intimida", kan ik dan ook niet delen.

Zoals ik het herhaaldelijk heb uitgelegd, moeten bedoelde scholen worden samengevoegd om
een betere service aan de kinderen te bieden. Daarnaast is het gebouw van de gewezen Mater
Dei Huishoudschool te groot voor Paso pa futuro, terwiji de Beatrixschool een dringende behoefte
heeft aan een adequate huisvesting. De fusering van beide scholen zal dan ook niet worden
ingetrokken.

In het verlengde van het bovenstaande geldt tevens, dat de minister van onderwijs het bevoegd
gezag is, dat bepaalt wie op welke positie wordt benoemd, dan wel of het gewenst is dot een
functionaris wordt overgeplaatst naar een andere positie. In het geval van het hoofd van de
nieuwe Scol Soeur Juliette is dit niet anders. Het hoofd van Emma school behoudt haar

rechtspositie, maar zij heeft zelf aangegeven geen voorzitter te willen zijn van het
managementteam, aangezien zij aan het afbouwen is voor haar pensioen.

De ouders van de leerlingen van beide scholen zullen bijtijds de nodige informatie ontvangen.

Ik hoop u met het bovenstaande naar genoegen te hebben ingelicht. Mocht u nog nadere toe-
en/of inlichtingen wensen, dan blijf ik, zoals altijd, hiertoe bereid.

Hoogachtend,
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Duurzame Ontwikkeling


